
 

Protokoll styrelsemöte Hälsinglands Skidförbund 
 
Plats: Digitalt 

Datum: 2024-01-17 
Närvarande: Ola Engelbrekts (ordförande), Mats Andersson, Daniel Arenholm,  

Gudrun Ekblom och Mats Hägglund  
Förhinder: Thomas Ullberg 

 
§ 1 Mötets öppnande 

Ola hälsar alla välkomna och förklarar mötet för öppnat.  
 
§ 2 Godkännande av dagordning 

Styrelsen beslutar att godkänna förslaget till dagordning. 
 
§ 3 Föregående protokoll 
            Styrelsen beslutar att lägga protokollet från 2023-12-11 med godkännande till  
             handlingarna.  

 
§ 4 Ekonomi 

Styrelsen har fått balans- och resultatrapport utsänd med e-post från vår 
ekonomiska administratör Ingemar Jacobsson. Ekonomin är bra och i balans. Vi 
konstaterar att tävlingssäsongen precis har börjat, så kommittéerna har inte haft 
speciella kostnader ännu. Vi beslutar att längd- och alpin kommitté ska tilldelas 
50 000 kr i rörelsekapital.   
 

§ 5 Skidtingsfonden 
Vi går igenom och bedömer de ansökningar som har inkommit. Beslutar att Bergsjö 
Hassela AK tilldelas sökt bidrag på 5000 kr för inköp av ny högtalare, Kilafors SK får 
5000 kr (av sökta 10 000 kr) för inköp av skatepjäxor och Rengsjö SK får också 5000 
kr (av sökta 10 000 kr) för inköp av lånekläder.  
Vi diskuterar att vi i dagsläget inte har någon sponsor för Skidtingsfonden. Det var 
flera år sedan Nordea sade ifrån sig detta. Vi beslutar att ny sponsor ska sökas till 
nästa år, för att kunna fortsätta med fonden. 

 
§ 6 Rapporter 

 

a) Alpina kommittén.  
Tävlingssäsongen har precis kommit i gång. Hälsingland hade fina resultat på 
den nationella tävlingen, Ski Star Winter Games i Vemdalen 11–14 januari. 
Styrelsens alpina representanter har sökt kontakt med alpina kommittén. 
Styrelsen har ett önskemål om att alpina kommittén gör en plan för 
genomförande av distriktsmästerskap för ungdom inför nästa säsong. 

b.)  Längdkommittén. 
Längdföreningar i södra Hälsingland har kommit i gång med LF-cup 
(Länsföräkringar cup) som tidigare år. Främsta målet på dessa kvällstävlingar är 
att föreningarna ska ha många deltagare som samlar poäng, har roligt och 
tränar att tävla. Denna säsong har en liknande cup, Hälsinglands Sparbankscup, 
precis haft premiär i norra Hälsingland. Förhoppningen är också att rekrytera 
fler åkare. Deltagarantalet har varit ca 100 deltagare.  
 



 
§ 7 Kläder Alpina kommittén 

Styrelsen diskuterar och beslutar att vi ska ta fram eget underlag för logotype som 
vi äger och håller fast vid.  Detta ska alltid användas då vi tar fram 
representationskläder. Daniel har via Länna sport tagit fram förslag till kläder med 
tryck, att beställa till de alpina åkarna inför denna säsong. Vi beslutar att denna 
försäljning får komma i gång genast, eftersom processen att arbeta fram ett 
gemensamt underlag inte är påbörjad. 

 
§ 8  Skrivelser från SSF 

Information från SSF om Strategi 2026 och planeringen framåt. Vid Skidtinget i 
Uppsala beslutades att bilda en arbetsgrupp med utvalda distrikt för att kunna jobba så 
effektivt som möjligt i denna fas och få till engagemang, delaktighet och förankring från 
våra distrikt som skapar en ännu större utvecklingskraft för vår skidsport.  
En projektgrupp har utarbetat en arbetsplan som godkändes vid Svenska skidförbundets 
styrelse 14 december. Distrikten är utvalda för att få en god geografisk spridning och 
en blandning av mindre och större distrikt.  
Uppdraget är att - Öka tydlighet och konkretisering i reviderad version av Strategi 
2026. - Diskutera ansvarsfördelning, vilka frågor ”ägs” centralt, vilka hanteras i 
distrikt och vad görs gemensamt. - Hur kan distrikten ta en kraftfull roll i arbetet 
mot Strategi 2030, arbetsformer mm. 

Gudrun har deltagit på digitalt anläggningsforum 2024-01-10. Representanter från 
SSF, SLAO och Friluftsfrämjandet presenterade World Snow Day, som är planerad 
till söndag 21 januari och visade på material. Föreningsrepresentanter från Tranås 
(Skidor hela livet), Gällö (Beslutsfattare inbjudna) och Norrköping 
(Skidaktivitetsområde) berättade om sina genomföranden föregående år. 
Styrelsen diskuterar att World Snow Day är ett utmärkt sätt att marknadsföra 
skidsporten på. Det finns goda exempel på att låna ut utrustning gratis. Nästa 
anläggningsforum är 7 februari och då ska Alvesta kommun rapportera. 

  
§ 12 Protokolljusterare 
 Daniel Arenholm utses att justera dagens protokoll.  
 
§ 13 Nästa möte 

Styrelsen beslutar att genomföra nästa möte digitalt på onsdag 28 februari,   
kl. 17.00. 
 

§ 14 Sammanträdet avslutas 
 Ola tackar och förklarar mötet för avslutat. 

 
 
 

Ola Engelbrekts   Gudrun Ekblom 
Ordförande    Sekreterare 
 

Daniel Arenholm 
Justerare 


